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Записник 

са 7. сједнице Привредног савјета 

Седма сједница Привредног савјета одржана је дана 30.05.2018. године у 
сали за 
састанке у згради Општине са почетком у 18:00 часова. 
На дневном реду сједнице било је пет тачака под називом: 
1. усвајање записника са претходне сједнице;
2. Незапосле_ност-информација
3. Пољопривреда-наводњавање
4. Статус руинираних привредних и стамбених објеката
5. Анкетирање привредника
6. Интегрални програм капиталних инвестиција 

2018-2020 (нацрт)
7. Разно 
Присутни чланови Привредног савјета: 
1. Градимир Вукман, предсједник,
2. Стево Себастијановић,
3. Лука Шљивић,
4. Сњежана Вукман,
5. Иво Дујмић,
6. Ружица Маслић.
7. Гордана Радовановић
8. Остоја Сремац
9. Дејан Симиџија,
10. Ирфан Омербашић,
11.

Присутни из општинске управе: 
1. Илија Јовичић, Начелник општине;
2. Боро Грабовац, шеф одсјека за локални развој,
3. Слободан Пејчић, начелник Одјељења за привреду и друштвене дјелатности;
4. Славиша Тодоровић, Одјељење за привреду и друштвене дјелатности
(записничар).

Остали присутни: 
1. Зорица Кнежевић - портпарол општине Брод
2. Виолета - радио Брод.

Одсутни чланови Привредног савјета: 
1. Зијад Хавић,
2. Саво Даниловић,
3. Миливоје Ђурђевић,
4. Драган Јандрић,









одговорима ДА/НЕ како би се анкета лакше могла анализирати. Питање је 
постављено 
о начину дистрибуције анкете. Грабовац Б. је рекао да ће Општинска управа 
доставити 
упитник привредницима. 
ИНТЕГРАЛНИ ПРОГРАМ КАПИТАЛНИХ ИНВЕСТИЦИЈА 2018-2020 (нацрт)

Од стране Боре Грабовца, Представљен је документ Нацрт интегралног програма 
капиталних инвестиција 2018 -2020. г. усвојен на 17. редовној Скупштини 
општине. Боро Гр,абовац је описао поступак израде и усвајања документа. 
Себастјановић Стево је предложио да се у приоритетне инвестиције обавезно 
уврсти израда пута у ПОСЛОВНОЈ зони која је планирана од Скела до Градских 
базена. 

РАЗНО 

Под тачком разно Дејан Симиџијаје предложио тему комуналних накнада и такси. 
Градимир Вукман је предложио да се за следећи састанак Привредног савјета ова 
тема 
,кандидује као посебна тачка за разматрање. Предложена је за наредну сједницу и 
тема 
наплате услуге и саме услуге одвоза смећа из сеоских домаћинстава. 

Завршено у 21.40 

Записничар: Зорица Кнежевић 

ПРЕДСЈ 
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